

Terms & Conditions - English & Arabic

Museum of the Future

Enjoy two exclusive offers when you use your Visa card to visit the Museum of the Future.

Offer 1: 10% Off Pioneer Pass Tickets

Receive a 10% discount on Pioneer Pass tickets purchased online at www.museumofthefuture.ae, and inputting your Visa card details.

The discount is applied automatically at checkout when you pay with any valid Visa card.

Offer 2: General Admission Guaranteed Access + 10% Retail Discount Guaranteed Access: Purchase General Admission tickets through the dedicated Visa booking link

This gives you access to a reserved pool of tickets, even on sold-out days.

10% Retail Discount: Present your "Guaranteed Access" ticket at the museum's retail store and pay with your Visa card to receive 10% off your purchase.

Key Conditions:

Eligibility: Offer is valid for all Visa cards issued worldwide and in the UAE.

Promotional Period: [1/12/2025] to [1/12/2027].

Payment: Benefits and discounts only apply when payment is made with a Visa card. Important Note: The General Admission ticket itself is not discounted. The 10%

discount for this offer applies only to retail store purchases.

Availability: All tickets are subject to availability, even through the guaranteed access

link. Early booking is recommended.

General:

These two offers cannot be combined.

Tickets are non refundable.

Standard Museum of the Future entry rules apply.

https://museumofthefuture.ae/en/ticket-terms-and-conditions

Visa and the Museum of the Future reserve the right to amend or withdraw this offer at any time.

Redemption process

Redeeming Your Visa Offer for the Museum of the Future: A Step-by-Step Guide

Step 1: Go to the Official Museum of the Future Landing Page First, navigate to the official Museum of the Future website and follow the suggested ticket purchase journey

Step 2: Find the Ticket Booking Section and enter your Visa card number On the landing page, locate and click the "Buy Tickets" or a similarly labeled button and enter your Visa card details. This will start the booking process.

Step 3: Select Your Tickets and Time Slot

General Admission pass with guaranteed entry to the museum and a 10% discount on retail

Or

Pioneer pass with a 10% discount on its value

You will be guided through the following selections:

Step 4: Complete the Booking and Payment

Follow the on-screen instructions to complete your booking and proceed with the payment with your Visa card.

Step 5: Receive Your Ticket

Once the payment is successful, you will receive your tickets via email.

Step 6: At the Museum: On the day of your visit, you can present your ticket directly at the counter.

عرض Visa ومتحف المستقبل: ملخّص الشروط والأحكام

استمتع بعر ضين حصريين عند استخدامك بطاقة Visa لزيارة متحف المستقبل.

العرض 1: خصم 10٪ على تذاكر تصريح دخول الرواد

احصل على خصم بنسبة 10٪ عند شراء تذاكر تصريح دخول الرواد عبر الإنترنت على www.museumofthefuture.ae وإدخال بيانات بطاقة Visa الخاصة بك. يتم تطبيق الخصم تلقائياً عند الدفع بأي بطاقة Visa صالحة.

العرض 2: تذاكر الدخول إلى المستقبل مع ضمان الدخول + خصم 10٪ على المشتريات

ضمان الدخول: قم بشراء تذاكر الدخول إلى المستقبل عبر رابط الحجز الخاص بمستخدمي بطاقات Visa، ممّا يتيح لك الوصول إلى مجموعة مخصّصة من التذاكر، حتى في الأيام التي تُباع فيها جميع التذاكر.

خصم 10٪ على المشتريات: قدّم تذكرة "ضمان الدخول" الخاصة بك في متجر المتحف وادفع باستخدام بطاقة Visa للحصول على خصم 10٪ على مشترياتك.

الشروط الأساسية:

الأهلية: يسري العرض على كافّة بطاقات Visa الصادرة في جميع أنحاء العالم وفي الإمارات. فترة العرض: من 1 ديسمبر 2025.

الدفع: يمكن الاستفادة من المزايا والخصومات فقط عند الدفع باستخدام بطاقة Visa.

ملاحظة مهمة: تذكرة الدخول إلى المستقبل ليست مشمولة في الخصم ينطبق الخصم بنسبة 10٪ في هذا العرض على المشتريات في المتجر فقط.

التوافر: تخضع جميع التذاكر للتوافر، حتى عند استخدام رابط ضمان الدخول. يُنصح بالحجز المبكر.

شروط عامة:

لا يمكن الجمع بين العرضين.

التذاكر غير قابلة للاسترداد.

تُطبّق قواعد الدخول العادية لمتحف المستقبل.

https://museumofthefuture.ae/en/ticket-terms-and-conditions

تحتفظ Visa ومتحف المستقبل بالحقّ في تعديل هذا العرض أو الغائه في أي وقت.

عملية الاسترداد

استرداد عرض Visa لمتحف المستقبل: دليل خطوة بخطوة

الخطوة 1: انتقل إلى الصفحة الرئيسية لمتحف المستقبل

قم أولاً بزيارة الموقع الرسمي لمتحف المستقبل واتَّبع عمليَّة شراء التذاكر المقترحة.

الخطوة 2: اعثر على قسم حجز التذاكر وقم بإدخال رقم بطاقة Visa الخاصة بك في الصفحة الرئيسية، اضغط على زرّ "شراء التذاكر" أو ما يشابهه، وقم بإدخال بيانات بطاقة Visa الخاصة بك. تبدأ عندها عملية الحجز.

الخطوة 3: اختر التذاكر والفترة الزمنية تذكرة الدخول إلى المتحف وخصم 10٪ على المشتريات. أو أو تصريح دخول الرواد مع خصم 10٪ على قيمتها.

سوف يتمّ توجيهك خلال الاختيارات التالية:

الخطوة 4: قم بإكمال عملية الحجز والدفع الخطوة 4: قم بإكمال عملية الحجز والدفع باستخدام بطاقة Visa الخاصة بك.

الخطوة 5: استلم تذكرتك بعد نجاح الدفع، ستستلم تذاكرك عبر البريد الإلكتروني.

الخطوة 6: في المتحف في يوم زيارتك، يمكنك تقديم تذكرتك مباشرةً عند شباك التذاكر.